

"BUBBLES" BY MAAG VINS

Mixage d'exposition sur l'île Robinson, d'exposition itinérante (*Julienne, Julémont, Henry-Chapelle*) à travers les belles régions avoisinantes et de *ROAD-SHOW* (balade en convoi), la *3rd VISE MUSTANG RIDE* gâtera une fois encore ses participants.

Mixing exhibition on Robinson Island, traveling exhibition (*La Julienne, Julémont, Henry-Chapelle...*) run through the beautiful neighbouring regions, and *ROAD-SHOW* (run in convoy), the *3rd VISE MUSTANG RIDE* will once again spoil its participants .



Le *ROAD SHOW* est prévu en 2 étapes : la première en matinée, la seconde après-midi. A midi, à leur retour sur l'île *Robinson*, les participants se verront remettre un petit ballotin de *Pralines Didier Smeets* ainsi qu'une coupe de "bulles" offerte par les établissements *MAAG VINS* à Visé.

The *ROAD SHOW* is programmed in 2 stages: first in the morning, second afternoon. At noon, upon their return on the *île Robinson*, participants will be offered a small box of *Pralines Didier Smeets* as also a glass of 'bubbles' offered by the *MAAG VINS* in Visé proprietors.